
Zápis z Ekonomické rady farnosti 14. 10. 2024. 

 

Přítomní: Adam Grabiec, Dušan Stolarik, Martin Mužík, Petr Horáček, Martin Voleský, David Valík. 

 

Finance farnosti 

Adam Grabiec představil stavy jednotlivých účtů farnosti ke dni 14. 10. 2024:  

Česká Třebová farní 476.634, - Kč 

Česká Třebová – oprava kostela: 1.071.765, - Kč 

Česká Třebová – vkladový účet: 3.200.000, - Kč 

Damníkov: 126.345, - Kč 

Anenská Studánka 107.370, - Kč 

Semanín: 18.299, - Kč  

Třebovice: 185.797, - Kč 

Dlouhá Třebová: 329. 687,- Kč 

Rybník: 50.620, - Kč 

 

Lavice 

V letošním roce se podle smlouvy vrátí zbývající opravené lavice (z levá části kostela). Zbývající částka 

k úhradě v letošním roce: 400.663, - Kč.  

Oprava lavic bude pokračovat v roce 2025. Náklady na opravu lavic příští rok: 2.300.000, - Kč. 

Financování z fondu regenerace MPZ není možná. Tato možnost byla do konce roku 2023.  

Moc děkujeme všem dárcům z farnosti i mimo farnost. Děkujeme všem důchodcům, kteří pravidelně 

přispívají na tento účel. Prosíme nadále o finanční pomoc.  

 

Zádveří v kostele u bočního vchodu: 

Přiznaná dotace z Pardubického kraje ve výši: 100.000, - Kč. 

Celková částka: 129.000, - Kč 

 

Stodola: 

Děkujeme Karlovi Svítilovi za zajišťování zpětného osazení vrat do farní „stodoly“. 

Čekáme na návrh p. Libora Štancla na nová vrata dle zadání Ekonomické rady farnosti.  

Letos: oprava a začištění omítky ve štítu.  



 

Fara: 

Záležitost Wi-Fi – dle možnosti (nabídku připraví Petr Horáček). 

 

Kostel sv. Prokopa Dlouhá Třebová: 

Projednávání záležitosti již řešených s farníky z Dlouhé Třebové a s vedením obce Dlouhá Třebová.  

Setkání farníků D. T. s vedením obce D. T., kterého se účastnil Adam Grabiec a Martin Mužík bylo 

velmi konstruktivní.   

Elektrika v kostele v D. T. doposud hrazena farníky (z účtu D. T.) je převedená na obec. Farnost hradí 

jen částku dle stavu elektroměru (za spotřebu pří bohoslužbách).  

 

Jiné: 

Nebude se již nakupovat víno do farního sklípku z peněz farnosti Damníkov (jak to bylo doposud se 

souhlasem Ekonomické rady farnosti Damníkov). V tuto chvíli máme jiné naléhavé priority.  

Z peněz farností Damníkov bude hrazeno mešní víno, hostie a jiné „pomůcky“ pro liturgické a 

pastorační záležitosti ve farnosti.  

 

Termín další ekonomické rady nebyl stanoven.  

Záležitosti, které jsme nestihli probrat, budeme řešit na příštím setkání Ek. rady o čemž budete 

informování.  

 

Zapsal: Adam Grabiec 

 

 

 

 

 

 

 


